
  

 

Zápis ze zasedání Rady pro vnitřní hodnocení UHK  

konaného dne 20. dubna 2022 

 
Přítomní: prof. PhDr. Marek Franěk, CSc., Ph.D., doc. RNDr. Tatiana Gavalcová, CSc., 
doc. Ing. Miroslav Lísa, Ph.D., doc. RNDr. Jaroslava Mikulecká, CSc., prof. PhDr. Dana 
Musilová, CSc., PhDr. Dana Soušková, Ph.D., Mgr. et Mgr. Pavlína Springerová, Ph.D., 
doc. PhDr. Jana Vojtíšková, Ph.D. 
 
Omluveni: Mgr. art. Mária Hromadová, ArtD., prof. Ing. Kamil Kuča, Ph.D., prof. RNDr. Eva 
Milková, Ph.D., doc. Ing. Hana Tomášková, Ph.D. 
 
Nepřítomní: - 
 
Přizvaní: doc. Ing. Mgr. Petra Marešová, Ph.D., k bodům 2 a 3, prof. RNDr. Josef 
Hynek, MBA, Ph.D., k bodům 2 až 6, doc. Mgr. art. Zuzana Hromadová, k bodům 2 a 3, 
PhDr. Michal Musílek, Ph.D., k bodům 2 a 3, Dominik Šípoš, k bodu 2 a 3, prof. Ing. Ondřej 
Krejcar, Ph.D., k bodu 6 
 
Předsedající: Mgr. et Mgr. Pavlína Springerová, Ph.D., statutární zástupkyně rektora – předsedy 
RVH 

 
Průběh zasedání 
 
1. Zahájení  
 
Předsedající dr. Springerová zahájila ve 14:00 jednání a přivítala přítomné. 
 
Zasedání bylo svoláno s následujícím programem:  
1. Zahájení 
2. Úpravy nastavení hodnocení předmětů od letního semestru 
3. Podnět na změnu Akreditačního řádu UHK 
4. Věcné záměry předložit žádost o akreditaci studijního programu 
5. Informace o změně ve studijním programu 
6. Žádosti o akreditaci studijního programu 
7. Dodatek ke Zprávě o vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností 
na UHK za rok 2021 
8. Různé 
 
K navrženému programu nebyly předloženy doplňovací ani pozměňovací návrhy. 
Program zasedání byl předložen ke schválení. 
Přítomni (P): 8 
Kvorum pro přijetí usnesení (K): 7  
Výsledky hlasování:  

pro: 8, proti: 0, zdržel/a se: 0 
Program zasedání byl schválen. 
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2. Úpravy nastavení hodnocení předmětů od letního semestru 
 
Bod jednání uvedla předsedající dr. Springerová. 
 
Za účasti prorektorky pro studium a spolupráci s praxí doc. Marešové, zástupců vedení fakult 
a zástupce studujících proběhla rozprava k optimálnímu nastavení zveřejňování komentářů 
v rámci výsledků studentského hodnocení vzdělávací činnosti a dalším souvisejícím tématům.  
 
Usnesení RVH 
RVH se věnovala problematice zveřejňování komentářů ve výsledcích evaluací předmětů. Po 
diskuzi RVH doporučuje, aby se nadále zveřejňovaly podepsané komentáře a nově také anonymní 
komentáře, na které někdo reagoval. RVH doporučuje, aby vedoucí pracovišť a fakult využívali 
možnost připojovat svá souhrnná vyjádření k výsledkům ve STAG. Zároveň RVH doporučuje 
využívat i další způsoby sběru studentské zpětné vazby k hodnocení výuky nad rámec evaluací 
předmětů.  
P: 8 
K: 7  
Výsledky hlasování:  

pro: 8, proti: 0, zdržel/a se: 0 
Usnesení bylo schváleno. 
 
3. Podnět na změnu Akreditačního řádu UHK 
 
Bod jednání uvedla předsedající dr. Springerová. 
 
Za účasti prorektorky pro studium a spolupráci s praxí doc. Marešové a zástupců vedení fakult 
a zástupce studujících proběhla rozprava k akreditačním procesům a k podávání věcných 
záměrů předložit žádost o akreditaci studijního programu. 
 
Usnesení RVH 
RVH jednala o podnětu na úpravu akreditačních procesů UHK. RVH doporučuje přípravu návrhu 
na změnu Akreditačního řádu UHK, který upraví podávání věcných záměrů předložit žádost 
o akreditaci studijního programu. 
P: 8 
K: 7  
Výsledky hlasování:  

pro: 8, proti: 0, zdržel/a se: 0 
Usnesení bylo schváleno. 
 
 

Předsedající pověřila řízením bodů jednání 4 až 7 místopředsedkyni RVH doc. Gavalcovou. 

 
4. Věcné záměry předložit žádost o akreditaci studijního programu 
 
Bod jednání uvedla doc. Gavalcová. Na zasedání byly předloženy věcné záměry Fakulty 
informatiky a managementu (FIM). 
 
4. 1 Věcný záměr předložit žádost o akreditaci navazujících magisterských studijních programů 
Aplikovaná informatika a Applied Informatics 
 
Věcný záměr prezentoval prof. Hynek, děkan FIM. 
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Následovala rozprava. 
 
Usnesení RVH 
RVH schválila věcný záměr FIM předložit žádost o akreditaci studijních programů Aplikovaná 
informatika a Applied Informatics, navazující magisterské studium, jazyk studia česky a anglický. 
P: 8 
K: 7  
Výsledky hlasování:  

pro: 8, proti: 0, zdržel/a se: 0 
Usnesení bylo schváleno. 
 
 
4. 2 Věcný záměr předložit žádost o akreditaci doktorských studijních programů Aplikovaná 
informatika a Applied Informatics 
 
Věcný záměr prezentoval prof. Hynek, děkan FIM. 
 
Následovala rozprava. 
 
Usnesení RVH 
RVH schválila věcný záměr FIM předložit žádost o akreditaci studijních programů Aplikovaná 
informatika a Applied Informatics, doktorské studium, jazyk studia český a anglický. 
P: 8 
K: 7  
Výsledky hlasování:  

pro: 8, proti: 0, zdržel/a se: 0 
Usnesení bylo schváleno. 
 
 
5. Informace o změně ve studijním programu 
 
Bod jednání uvedla doc. Gavalcová. Na zasedání byla předložena informace o změně 
v uskutečňování navazujícího magisterského studijního programu Economics and Management, 
která spočívá v uzavření dohody o spolupráci se zahraniční vysokou školou, a to s “1 Decembrie 
1918” University of Alba Iulia (Rumunsko), o realizaci studijního programu v podobě double 
degree. 
 
Informaci prezentoval prof. Hynek, děkan FIM. 
 
Následovala rozprava. 
 
Usnesení RVH 
RVH projednala změnu při uskutečňování navazujícího magisterského studijního programu 
Economics and Management, prezenční forma studia. Změna spočívá v uzavření dohody 
o spolupráci při uskutečňování studijního programu se zahraniční vysokou školou, a to 
s “1 Decembrie 1918” University of Alba Iulia (Rumunsko).  
P: 8 
K: 7  
Výsledky hlasování:  

pro: 8, proti: 0, zdržel/a se: 0 
Usnesení bylo schváleno. 
 



4 

 

6. Žádosti o akreditaci studijního programu 
 
Bod jednání uvedla doc. Gavalcová. 
 
6.1 Žádost o udělení akreditace doktorskému studijnímu programu Aplikovaná informatika 
(prezenční a kombinovaná forma studia) 
 
Standardní doba studia jsou 4 roky, jazyk studia český. Žádost o udělení akreditace prezentoval 
prof. Krejcar, garant studijního programu, za přítomnosti děkana FIM prof. Hynka.  
 
Následovala rozprava.  
 
Usnesení RVH 
RVH schvaluje žádost FIM o udělení akreditace doktorskému studijnímu programu Aplikovaná 
informatika, prezenční a kombinovaná forma, jazyk studia český. RVH doporučuje zapracovat 
drobné formální připomínky, které vyplynuly z diskuse. 
P: 8 
K: 7  
Výsledky hlasování:  

pro: 8, proti: 0, zdržel/a se: 0 
Usnesení bylo schváleno. 
 
 
6.2 Žádost o udělení akreditace doktorskému studijnímu programu Applied Informatics 
(prezenční a kombinovaná forma studia) 
 
Standardní doba studia jsou 4 roky, jazyk studia anglický. Žádost o udělení akreditace 
prezentoval prof. Krejcar, garant studijního programu, za přítomnosti děkana FIM prof. Hynka.  
 
Následovala rozprava.  
 
Usnesení RVH  
RVH schvaluje žádost FIM o udělení akreditace doktorskému studijnímu programu Applied 
Informatics, prezenční a kombinovaná forma, jazyk studia anglický. RVH doporučuje zapracovat 
drobné formální připomínky, které vyplynuly z diskuse. 
P: 8 
K: 7  
Výsledky hlasování:  

pro: 8, proti: 0, zdržel/a se: 0 
Usnesení bylo schváleno. 
 
 
 
7. Dodatek ke Zprávě o vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících 
činností na UHK za rok 2021 
 
Bod jednání uvedla doc. Gavalcová a prezentovala dr. Dočekalová z Oddělení kvality a strategie 
UHK.  
 
Následovala rozprava. 
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Usnesení RVH 
RVH projednala Dodatek ke Zprávě o vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi 
souvisejících činností na UHK za rok 2021. 
P: 8 
K: 7  
Výsledky hlasování:  

pro: 8, proti: 0, zdržel/a se: 0 
Usnesení bylo schváleno. 
 
 
8. Různé 
 
Předsedající dr. Springerová sdělila aktuální informace k procesu doplňování RVH novým členem 
(zástupcem studujících). 
 
 
Další zasedání RVH se uskuteční 18. května 2022 od 14:00.  
 
 
Zapsala: Mgr. Pavla Dočekalová, Ph.D.  
Zápis ověřila: Mgr. et Mgr. Pavlína Springerová, Ph.D.  
 


